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OBČINA PREVALJE 
PREVALJE 
Občinski svet 
 
 
Številka: 032-0002/2010-19 
Datum: 3. oktobra 2013 
 
 
 
 

Z A P I S N I K  

 
 
 
21. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje, ki je bila dne 3. oktobra 2013, ob 17.00 
uri, v sejni sobi Občine Prevalje, Trg 2a, Prevalje. 

 
Sejo je v skladu z 19. členom Statuta Občine Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
18/06, 19/06-popr., 34/07, 15/10)  in 22. členom Poslovnika občinskega sveta Občine 
Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 18/06, 1/08, 5/11) sklical župan dr. Matija 
Tasič. 
 
Predlagani  dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda 21. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje.  
4. Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 2013- 

obravnava v skladu s 96. členom poslovnika. 
5. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi JKP Log d.o.o.- hiter 

postopek. 
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi JVIZ OŠ 

Franja Goloba Prevalje – hiter postopek. 
7. Predlog Odloka o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z 

divjadjo v Občini Prevalje – hiter postopek. 
8. Predlog Odloka o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa 

gostinskih obratov in kmetij v Občini Prevalje, na katerih se opravlja gostinska 
dejavnost – 1. obravnava. 

9. Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Prevalje za leto 2013. 
10. Program odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode za 

obdobje 2013-2016. 
11. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 
 Imenovanje predstavnika Občine Prevalje v skupščini JKP Log, d.o.o. 
12. Pobude in vprašanja. 
13. Razno. 

 
K tč. 1 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seje sta se udeležili župan dr. Matija TASIČ, Podžupanja Margareta JUKIČ ter  podžupan 
Zdravko FAJMUT.  
Seje so se udeležili naslednji člani občinskega sveta : 
1. Stašo LODRANT  
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2. Marko KAVTIČNIK 
3. Hedvika GORENŠEK 
4. Bogdan PUPAVAC 
5. Metka NAVERŠNIK 
6. Bernard PAČNIK 
7. Maks PUČELJ 
8. Matej PEČNIK 
9. Marjan SONJAK 
10. Dušan GOLNAR 
11. Franc JURIČAN 
12. Ivan PUNGARTNIK  
13. Jure PENEC 
14. Andrej STERMEC 
15. Tanja KLEMENC SEKUTI (zamudila 40 min) 
 
Seje so se udeležili še :  
 
1 Štefan ŠUMAH, Direktor Javnega komunalnega podjetja LOG d.o.o., k tč. 9 
2. Veronika ŠART, občinska uprava 
3. Emilija IVANČIČ, občinska uprava 
4. Marija OREŠNIK, občinska uprava 
5. Žiga BERLOŽNIK, občinska uprava 
 
Novinarji :  
1. TV Uršlja, snemalci 
 

K tč. 1 
Na seji je bilo prisotnih 17 občinskih svetnikov.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP:  
21. redna seja Občinskega sveta Občine Prevalje je sklepčna. 
 

 
K tč. 2 

 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 19. REDNE SEJE 

Župan predlaga, da se nova 8. točka dnevnega reda z naslovom »Predlog Odloka o 
Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za »Centralno čistilno napravo Občine 
Prevalje - območje B, PZ RAČEL LOG«, da se doda nova 6b točka dnevnega reda z 
naslovom »Sprememba in dopolnitve soglasja k sistemizaciji delovnih mest v OŠ Prevalje, 
Enoti Vrtec Prevalje za šolsko leto 2013/2014«, k točki rebalansa pa se doda 
»dokapitalizacija JKP Log d.o.o.« 
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP  
Svet Občine Prevalje na svoji 21. redni seji, dne 3. oktobra 2013, soglasno sprejel 
dnevni red 21. redne seje v naslednji obliki: 
1. Ugotovitev sklepčnosti. 



 3 

2. Potrditev dnevnega reda 21. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine 

Prevalje.  
4. Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 

2013- obravnava v skladu s 96. členom poslovnika, skupaj z dokapitalizacijo 
JKP Log d.o.o. 

5. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi JKP Log d.o.o.- hiter 
postopek. 

6. a) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi JVIZ 
OŠ Franja Goloba Prevalje – hiter postopek. 

 b) Sprememba in dopolnitev soglasja k sistemizaciji delovnih mest v OŠ 
Prevalje, Enoti Vrtec Prevalje za šolsko leto 2013/2014. 

7. Predlog Odloka o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z 
divjadjo v Občini Prevalje – hiter postopek. 

8. Predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za »Centralno 
čistilno napravo Občine Prevalje - območje B, PZ RAČEL LOG«. 

9. Predlog Odloka o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa 
gostinskih obratov in kmetij v Občini Prevalje, na katerih se opravlja 
gostinska dejavnost – 1. obravnava. 

10. Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Prevalje za leto 2013. 
11. Program odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode za 

obdobje 2013-2016. 
12. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 
 Imenovanje predstavnika Občine Prevalje v skupščini JKP Log, d.o.o. 
13. Pobude in vprašanja. 
14. Razno. 
 

K tč. 3 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE PREVALJE 
 

Gospod Ivan Pungartnik opozori na nerodno dikcijo pri zapisu njegove pobude, saj ni želel, 
da se napis poveča, ampak da se naredi bolj vidnega. Župan je povedal, da je na to 
opozoril, in da če zadeve ne bodo uredili, bomo tablo odstranili. Gospod Dušan Golnar 
vpraša, zakaj na 21. redni seji ni letnega poročila JKP Log d.o.o., saj ga občinski svet še ni 
obravnaval. Veronika Šart pravi, da je odbor za finance poročilo obravnaval. Gospod 
Golnar pove, da je v zapisniku seje navedeno, da se zaradi neudeležbe predstavnikov 
JKP Log, d.o.o., točka Letno poročilo JKP Log, d.o.o. za leto 2012 prestavi na naslednjo 
sejo z dopisom podjetju, ki ga bosta pripravila skupaj s podžupanom ter da neudeležba 
predstavnikov podjetja na seji občinskega sveta, je neodgovorna in zahteva ustrezno 
reakcijo. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP 
Občinski svet Občine Prevalje potrdi sklepe in zapisnika 20. redne seje Občinskega 
sveta Občine Prevalje. 
 
 
 
 
 
 



 4 

K tč. 4 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE PREVALJE 
ZA LETO 2013 - OBRAVNAVA V SKLADU S 96. ČLENOM POSLOVNIKA, SKUPAJ Z 

DOKAPITALIZACIJO JKP LOG D.O.O. 

 
 
Veronika Šart poda kratek odgovor in navede, da je Občina Prevalje zaradi povečanih 
obveznosti in spremembe stopnje davka s 1.7.2013 morala pristopiti k pripravi rebalansa 
II. Pri pripravi rebalansa je občinska uprava upoštevala realizacijo januar – avgust 2013, 
ocenila realizacijo do konca leta in upoštevala dinamiko izvajanja projektov. V splošnem in 
posebnem delu gradiva so prikazani štirje stolpci: ZR 2012, REB_2013, VP22013 in 
predlog rebalansa REBII_2013. Prihodki so se povečali iz naslova Nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča, in prihodki od prodaje stavbnih zemljišč, kjer smo dodali 
parcelne številke za objekte stari vrtec Zgornji kraj in Pod gonjami in parcelne številke za 
gospodarsko poslopje - hlev  Poljana, zmanjšali iz naslova prihodkov od drugih najemnin, 
ker še nimamo ustreznega dovoljenja za poskusno obratovanje novega odlagališča ZMES, 
iz naslova drugih prihodkov od premoženja, kjer so bili predvideni prihodki  iz naslova 
obratovanja odlagališča KOCEROD, iz naslova drugih nedavčnih prihodkov, kjer smo 
upoštevali zmanjšanje za 2/3 sredstev za nakup zemljišč in prihodke povečali na račun 
stavbnih zemljiščih iz naslova komunalnih prispevkov smo prihodke zmanjšali, ker v letu 
2013 niso in ne bodo izdane odločbe za komunalni prispevek za območje Stražišče in 
Črnec. Prejeta sredstva iz državnega proračuna so zmanjšana za projekt  REG – KULT, 
Uravnoteženje vodovodnega sistema v Mežiški dolini - zaradi časovnega zamika pri 
izvajanju ter pri ureditvi vaškega jedra Leše faza III, kjer Občina Prevalje ni bila uspešna 
na javnem razpisu. 
Odhodki so bili povečani na projektih, kjer so nastala dodatna dela in povečanje zaradi 
davka na dodano vrednost. Projekte, ki se do sedaj niso pričeli izvajati, smo morali 
prestaviti v naslednja leta. Stanje zadolženosti Občine Prevalje na dan 31.12.2012 in 
30.9.2013 je bilo predloženo v gradivu, prav tako končni obračun  za projekt Zagotovitev 
prostorov za potrebe vrtca in dejanski stroški Vrtca. Glede predlaganega ni bilo 
predloženega nobenega amandmaja.  
 
Župan navede projekte, ki so še v teku ter tiste, ki so bili v letošnjem letu uspešno izvedeni 
- izgradnja vrtca ter energetska sanacija šolskih objektov. Omeni še projekta povezana z 
vodovodom ter obrazloži, da je izgradnja vodovoda Črnec v zamudi zaradi nedejavnosti 
izvajalca. Nadalje predstavi pet predlaganih amandmajev, ki so bili svetnikom predstavljeni 
na sami seji, saj so jih prejeli v pisni obliki na mizo.  
 
Gospa Metka Navršnik opozori, da Amandma št. 5 ni v skladu z zakonodajo, saj ne more 
biti v istem kontu naveden znesek za sejnine in prispevek, saj ga je potrebno razdeliti na 
dva dela. Župan sprejme opozorilo ter predlaga predmetni amandma v spremenjeni obliki.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. O vsakem amandmaju so glasovali 
posebej. Vse amandmaji so bili sprejeti soglasno.  
 
Član odbora za proračun in finance, Bogdan Pupavac, je povedal, da se je Odbor za 
proračun in finance seznanil z Predlogom Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine 
Prevalje za leto 2013 seznanil ter ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Predsednik odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da je odbor predlog Odloka o 
spremembi odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 2013 obravnaval ter podal nekaj 
pripomb, ki so bile upoštevane v predlaganih amandmajih in ga predlaga občinskemu 
svetu v obravnavo in sprejem. 
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Predsednik odbora za gospodarske dejavnosti, Jure Penec, je povedal, da je odbor 
predlog Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 2013 
obravnaval, ga sprejel in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Predsednica odbora za družbene dejavnosti, Metka Naveršnik, je povedala, da je odbor 
predlog Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 2013 
obravnaval, ga sprejel in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, je povedal, da je 
komisija predlog Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 2013 
obravnavala, ugotovila, da je v skladju z zakonodajo in ga predlaga občinskemu svetu v 
obravnavo in sprejem. 
 
Po pooblastilu nadzornega odbora je Emilija Ivančič povedala, da se je nadzorni odbor s 
predlogom Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 2013 seznanil 
ter ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Gospod Ivan Pungartnik vpraša, kaj prodajamo, saj kapitalski prihodki po višini precej 
odstopajo. Nadalje vpraša, kje se zmanjšujejo evropska sredstva - pri katerih postavkah? 
Opozori tudi na povečanje kazni in odškodnin ter na plačna nesorazmerja. Želi tudi 
natančno opredelitev, kateri asfaltni odseki se bodo obnavljali. Opozori tudi na zamudo pri 
izvajanju del v sklopu projekta »Vodovod Črnec« ter povpraša, kako je s pogodbenimi 
kaznimi ter zamudami pri izvajanju. Veronika Šart je odgovorila, da so kapitalski prihodki 
visoki, saj bo Občina Prevalje prodala nepremičnine, na katerih stojita stavbi za 
zagotavljanje potreb starih vrtcev ter gospodarsko poslopje na Poljani. Nadalje navede, da 
se evropska sredstva zmanjšujejo v sklopu projekta energetske sanacije, saj so le v višini 
85 % evropska, preostanek pa državna sredstva, zato sta ta dva zneska zavedena pod 
različnima kontoma, prej pa je bilo vse zavedeno pod evropska sredstva. Odškodnine v 
sklopu projekta KOCEROD so bile sprva planirane samo za prve štiri mesce, kasneje pa 
se je pokazala potreba po izplačevanju odškodnin do konca leta. Pri plačah so prišle 
spremembe zaradi zakasnitve začetka delovanja medobčinske uprave Mežiške doline, v 
kateri sta bila predvidena dva delavca iz občinske uprave Občine Prevalje. Zaradi 
zakasnitve je zato prešel strošek plače za ta delavca na našo občino. Gospod podžupan 
Zdravko Fajmut pove, da je za zamude prišlo tudi do nekaterih objektivnih razlogov, saj se 
niso vsi lastniki zemljišč, po katerih potekata nova vodovoda, strinjali oz. podali soglasja. 
 
Gospod Bernard Pačnik pohvali dobro delo ter izvedbo projektov, ob enem pa pograja, da 
je iz proračuna umaknjeno financiranje nakupa gasilske lestve, h kateremu so dali soglasje  
vsi odbori. Opozori še, da ni bilo letos nobenega odvoza kosovnih odpadkov. Župan pove, 
da bo brezplačno zbiranje kosovnih odpadkov v roku 14 dni.   
 
Gospa Hedvika Gorenšek povpraša, kakšna je bila utemeljitev, da na razpisu za ureditev 
vaškega jedra Leše faza III občina ni bila uspešna ter ali se bo občina naslednje leto 
ponovno prijavila. Župan pove, da je bila vloga zavrnjena, ker je bil datum na eni od 
služnostnih pogodb dva dni prepozen, čeravno je bila pogodba že sklenjena.  
 
Gospod Jure Penec opozori na projekt čistilne naprave Šentanel ter vpraša zakaj se 
postavka za čistilno napravo zmanjšuje za 10.000,00 EUR ter prerazporeja na druge 
konte. Vpraša, zakaj se poleg odškodnin za KOCEROD, povečujejo tudi odškodnine na 
področju čiščenja odpadnih voda na porečju reke Meže v višini 34.000,00 EUR. Želi tudi 
konkretno pojasnilo, kaj se dogaja na področju projekta KOCEROD. Zanima ga tudi, koliko 
avtomobilov ima Občina Prevalje. Župan odgovori, da ima občina tri avtomobile ter jih 
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navede. 34.000,00 EUR je odškodnina, ki jo ARSO zaračunava za nadomestilo za 
služnost za poseg izgradnje kanalizacijskega sistema na državnih zemljiščih, ki so v 
upravljanju ARSO. Navede še, da je v pogodbi navedeno nadomestilo nekaj deset krat 
višje kot pa je vrednost 1m2 na teh območjih. Služnost pa se navadno obračunava kot 
tretjina vrednosti zemljišča. Župan nato utemelji, zakaj je so odškodnine za KOCEROD 
toliko narasle. Navede še, da iščemo rešitve, da bi bili posegi za stanujoče na tem 
območju čim manj obremenjujoče. Gospod Jure Penec nadalje vpraša je po obrazložitve 
proračunske postavke 44041168 - Sodna poravnava. Podžupan razloži, da gre v tem 
primeru za sodni proces dvojne prodaje terjatev, pri čemer je prišlo do sodne poravnave, 
vendar še zadeve niso čisto dokončne, saj se dogovarjajo o odškodninski tožbi. Ker pa je 
bila sodna poravnava že pravnomočna, jo je potrebno pričeti izvrševati. Glede čistilne 
naprave Šentanel župan odgovori, da bo projekt v naslednjem letu prijavljen za pridobitev 
evropskih sredstev.  
 
Gospod Andrej Stermec opozori na višino zneska pri sodni poravnavi. Gospod Ivan 
Pungartnik navede, da so ravno to ti pereči problemi, o katerih se želi mnogo svetnikov 
pogovoriti.  
 
Gospod Dušan Golnar opozori, da so stanovalci za čistilno napravo za Šentanel plačali 
komunalni prispevek ter ga zanima, ali bo občina prispevek vračala, saj se občani ne 
morejo priklopiti na čistilno napravo. Nadalje povpraša glede zaposlenih ter nazivov in 
njihovih finančnih posledic za občino. Emilija Ivančič poda obrazložitev nazivov ter da so v 
skladu z zakonodajo.. Gospod Golnar nadalje opozori, da je občinska uprava precej 
okrnjena ter da jo v veliki meri sestavljajo javni delavci in pripravniki. Župan odgovori, da 
se tega zaveda, vendar mora občina paziti, saj se obetajo še novi svežnji varčevalnih 
ukrepov s strani države, tako bo potrebno iskati nove in dolgotrajnejše rešitve.  
 
Gospod Marjan Sonjak še izpostavi vzdrževanje občinskih cest in javnih poti ter želi 
pojasnilo, zakaj se ta postavka znižuje. Župan razloži, da je nadzorni odbor zahteval 
ustrezne rešitve ter zagotovil, da se vzdrževanje cest zato ne bo poslabšalo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 13 svetnikov. 
S 13 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje se strinja s povečanjem osnovnega kapitala v 
Javnem komunalnem podjetju Log d.o.o. s strani Občine Prevalje v višini 51.030,77 
EUR. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP: 

Iz področja proračunske porabe: 

Področje proračunske porabe: 

19 IZOBRAŽEVANJE 
Glavni program: 
1902 Varstvo in vzgoja predšolskih otrok 
Podprogram: 
19029001 Vrtci 

Znesek prerazporeditve 

Proračunska postavka: 
43191323 Zagotovitev prostorov za potrebe vrtca 

 
13.000,00 EUR  
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Podkonto: 420299 Nakup druge opreme in napeljav 
Na področje proračunske porabe: 

Področje proračunske porabe: 

15 VAROVANJE OKOLJA IN NARAVNE DEDIŠČINE 
Glavni program: 
1502 Zmanjšanje onesnaženja, kontrola in nadzor 
Podprogram: 
15029002 Ravnanje z odpadno vodo 
Proračunska postavka: 
42152162 Kanalizacija Malinek 
Podkonto: 420401 Novogradnja  

 
13.000,00 EUR 

 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP: 

PRIHODEK SE POVEČA  

71 NEDAVČNI PRIHODKI 
  
710 Udeležba na dobičku in odhodki od premoženja  
 
714 Drugi nedavčni prihodki 

 

714100 Drugi nedavčni prihodki   
  51.031,00  EUR 

 ODHODEK SE POVEČA 

Področje proračunske porabe: 
15 VAROVANJE OKOLJA IN NARAVNE DEDIŠČINE 

Glavni program: 
1502 Zmanjšanje onesnaževanja, kontrola in nadzor 

Podprogram: 
15029001 Zbiranje in ravnanje z odpadki 

Proračunska postavka: 42152429 Javno komunalno 
podjetje LOG d.o.o. 
Podkonto: 441000 Povečanje kap. deležev v javnih 

podjetjih in družbah, ki so v lasti države 

 
 

 51.031,00  EUR 

 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP: 

PRIHODEK SE POVEČA  

71 NEDAVČNI PRIHODKI 
  
710 Udeležba na dobičku in odhodki od premoženja  
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714 Drugi nedavčni prihodki 

 

714100 Drugi nedavčni prihodki   
  4.969,00  EUR 

 ODHODEK SE POVEČA 

Področje proračunske porabe: 
07 OBRAMBA IN UKREPI OB IZREDNIH DOGODKIH 

Glavni program: 
0703 Varstvo pred naravnimi in drugimi nesrečami 

Podprogram: 
7039002 Delovaje sistema za zaščito, reševanje in pomoč 

Proračunska postavka: 42072020 Prostovoljno gasilsko 
društvo Prevalje 
Podkonto: 413500 Tekoča plačila storitev drugim 
izvajalcem javnih služb, ki niso posredni proračunski 
uporabniki 

 
 

 4.969,00  EUR 

 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP: 

Iz področja proračunske porabe: 

Področje proračunske porabe: 

22 SERVISIRANJE JAVNEGA DOLGA 
Glavni program: 

2201 Servisiranje javnega dolga 
Podprogram: 
22019001 Obveznosti iz naslova financiranja izvrševanja proračuna – domače 

zadolževanje 

Znesek prerazporeditve 

Proračunska postavka: 
41221101 Odplačila kredita (glavnica in obresti) 
Podkonto: 403101 Plačilo obresti od dolgoročnih kreditov-
poslovnim bankam 

 

3.031,00 EUR  

Na področje proračunske porabe: 

Področje proračunske porabe: 
07 OBRAMBA IN UKREPI OB IZREDNIH DOGODKIH 

Glavni program: 
0703 Varstvo pred naravnimi in drugimi nesrečami 

Podprogram: 
7039002 Delovaje sistema za zaščito, reševanje in pomoč 

Proračunska postavka: 42072020 Prostovoljno gasilsko 
društvo Prevalje 
Podkonto: 413500 Tekoča plačila storitev drugim 
izvajalcem javnih služb, ki niso posredni proračunski 
uporabniki 

 
 

3.031,00 EUR 
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V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP: 

Iz področja proračunske porabe: 

Področje proračunske porabe: 

13 PROMET, PROMETNA INFRASRUKTURA IN KOMUNIKACIJE 
Glavni program: 

1302 Cestni promet in infrastruktura  
Podprogram: 
130290001 Upravljanje in tekoče vzdrževanje občinskih cest 

Znesek prerazporeditve 

Proračunska postavka: 
42132111 Letno vzdrževanje cest 
Podkonto: 402503 Tekoče vzdrževanje drugih objektov 

 
500,00 EUR  

Na področje proračunske porabe: 

Področje proračunske porabe: 
02 EKONOMSKA IN FISKALNA ADMINISTRACIJA 

Glavni program: 
0203 Fiskalni nadzor 

Podprogram: 
02039001 Dejavnost nadzornega odbora  

Proračunska postavka: 20021163 Sejnine nadzornega 
odbora 
Podkonto: 402905 Sejnine udeležencev odborov 
               401001 Prispevek za pokojninsko in invalidsko 
zav. 

 

460,00 EUR 
40,00 EUR 

 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu 
Občine Prevalje za  leto 2013.  
 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
 
 

Župan na prošnjo TV Uršlja za nekaj minut prekine sejo, za odpravo tehničnih napak pri 
snemanju zvoka. 
 

K tč. 5 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O USTANOVITVI  

JKP LOG D.O.O. - HITER POSTOPEK 
 

Župan poda kratko obrazložitev. Pove, da je sprememba odloka v tem, da lahko vsak od 
družbenikov svoj delež prosto proda na trgu po tržni vrednosti. 
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Predsednik odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da je odbor Predlog Odloka o 
spremembah Odloka o ustanovitvi JKP Log d.o.o.  obravnaval in ga predlaga občinskemu 
svetu v obravnavo in sprejem po hitrem postopku. 
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da je 
odbor Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi JKP Log d.o.o. obravnaval in 
ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem po hitrem postopku. 
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, je povedal da je 
komisija Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi JKP Log d.o.o. obravnavala 
in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem po hitrem postopku. 
 
Gospod Ivan Pungartnik vpraša, koliko je družbenikov v JKP Log d.o.o. Župan odgovori, 
da so štiri občine družbeniki v tem podjetju, ter da mora vsak družbenik po zakonu svoj 
delež najprej ponuditi v odkup ostalim družbenikom, šele nato ga lahko proda na prostem 
trgu.  
 
Gospod Franc Juričan opozori na možnost privatiziranja javnega podjetja ter dviga cen 
zaradi monopola v tej dejavnosti. Poda dvom o predlagani spremembi in se opredeli, da 
bo glasoval proti. Župan opozori, da komunalna infrastruktura ostane v lasti občin, prav 
tako ostane izključno v domeni občin določanje cen storitev. Opozori še, da je JKP Log 
d.o.o. brez kapitalske osnove, saj ga občine ne morejo zagotoviti. Gospod Franc Juričan 
ponovno izrazi zaskrbljenost, da eno zasebno podjetje ne more ustvariti monopola na 
nekem področju. Navede še možnost razpršenosti različnih storitev oz. dejavnosti med več 
podjetji oziroma, da se lastništvo razprši, ki mu je bolj sprejemljiva.  
 
Gospod Bernard Pačnik najprej izrazi strinjanje z gospodom Juričanom, nadalje pa še 
navede, da ga skrbi, da bi s tem prišlo do privatizacije vodnih virov.  
 
Gospod Ivan Pungartnik se strinja s predhodnikoma, ter poudari, da upravljavske pravice v 
družbi dobi tisti, ki je lastnik osnovnega kapitala. Gospod podžupan ponovno opozori, da 
ostanejo cene komunalnih storitev v domeni občinskih svetov ter da občine še vedno 
ostanejo lastnice komunalne infrastrukture ter da JKP Log d.o.o. le izvaja dela za občine, 
na kar sprememba lastništva ne bi smela vplivati.  
 
Gospod Jure Penec izpostavi razmerje med JKP Lop d.o.o. ter občinami kot lastnicami 
komunalne infrastrukture ter opozori, da ima komunalno podjetje infrastrukturo le v najemu 
za opravljanje komunalnih storitev. Najem pa lahko občine kadarkoli odpovejo ter same 
nadaljujejo z upravljanjem. Župan to navedbo potrdi. Nadalje še opozori, da imajo občine 
probleme s proračuni ter da bi vnos zasebnega kapitala v družbo lahko le koristil, saj bi ga 
s tem finančno ojačal. Gospod Penec predlaga, da se predmetni odlok ne bi sprejemal po 
hitrem postopku, da imajo svetniki čas zadevo še premisliti, saj gre za precej kompleksno 
zadevo. Župan odgovori, da ni potrebno obravnavati zadeve po hitrem postopku, če se 
občinski svet tako odloči, vendar bi rad, da se na tem področju zadeve začnejo urejati ter 
premikati dalje. 
 
Gospod Andrej Stermec vpraša, ali se družbeniki dogovarjajo kaj z družbo PETROL 
ENERGETIKA d.o.o. o vstopu v Javno komunalno podjetje LOG d.o.o. Nadalje vpraša ali 
se s sprejemom tega odloga povečujejo možnosti za vračilo posojila JKP LOG d.o.o., ki ga 
je dala Občina Prevalje. Župan odgovori, da je tudi to mogoče. Doda še, da je družba 
PETROL ENERGETIKA d.o.o. pisno podala prošnjo, če lahko izvedejo oceno vrednosti 
podjetja. Podžupan znova poudari, da so obstoječi družbeniki predkupni upravičenci, če se 
kateri od njih odloči svoj delež prodati, za ostale primere pa je potrebno izvesti javni razpis.  
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Gospod Dušan Golnar opozori, da morajo odlok sprejeti vse občine in predlaga, da se ta 
točka umakne iz dnevnega reda seje. Navede še, da mu je direktor komunalnega podjetja 
zagotovil, da bo občina prejela dolgovana sredstva do konca tega leta. Župan je odgovoril, 
da je enako zagotavljal lani, vendar posojenega denarja občina še vedno ni prejela nazaj. 
Nadalje pove, da bodo tudi ostale občine dale odlok v proceduro.  
 
Gospod Matej Pečnik opozori, da je predmet razprave sprejem odloka in ne prodaja oz. 
nakup poslovnega deleža ter prosi, da se upošteva dnevni red. Gospod Bernard Pačnik 
odgovori, da je ravno to predmet spremembe. Gospa Metka Naveršnik opozori, da je 
občinski svet v četrti točki dnevnega reda obravnaval spremembe odloka o proračunu, kjer 
prodaja deležev ni omenjena. Tudi če bi to bilo, bi lahko ta denar namenili kvečjemu za 
plačilo kreditov.  
 
Župan predlaga, da se odlok obravnava po redni poti in se na tej seji opravi le prva 
obravnava odloka. Gospod Dušan Golnar opozori, da je sprememba celotnega odloka le v 
enem členu. Gospod Bernard Pačnik pravi, da je tematika zelo delikatna ter nagovarja 
svetnike, da morajo odločitev temeljito premisliti. Župan še navede, da je občina JKP LOG 
d.o.o. posojala denar za izvedbo investicij, od katerih pa Občina Prevalje ni imela koristi, 
zato želi na nek način pritisniti na družbo ter opozori, da se mora komunalno podjetje 
dokapitalizirati, da lahko izvede investicije ter znova navede, da bi navkljub predlagani 
spremembi občinski svet še vedno upravljal s cenami storitev.  
 
Gospod Franc Juričan pove, da razume župana, vendar da je potrebno situacijo gledati 
bolj dolgoročno, da ne smejo gledati situacije le kratkoročno s finančnega vidika. Izrazi še 
skepso glede javno zasebnega partnerstva ter opozori, da gre za javno podjetje. Župan še 
navede, da prestavlja delež Občine Prevalje v osnovnem kapitalu družbe le 22 %. 
Nadaljuje, da so vsi štirje župani enakega mnenja in da zagovarjajo enako stališče.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
Glasovalo je 13 svetnikov. 
S 8 glasovi za in 5 proti je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
javnega podjetja Javno komunalno podjetje Log d.o.o. v prvi obravnavi. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
Glasovalo je 13 svetnikov. 
S 8 glasovi za in 5 proti je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
javnega podjetja Javno komunalno podjetje Log d.o.o. v drugi obravnavi. 
 
 

 
K tč. 6 

A) PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
USTANOVITVI JVIZ OŠ FRANJA GOLOBA PREVALJE – HITER POSTOPEK. 

 
Mojca Orešnik je podala kratko obrazložitev. Pojasni, da je potrebno skladno s 34. členom 
Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja objekte, ki izvajajo javne 
izobraževalne programe in programe predšolske vzgoje, vpisati v razvid, ki ga vodi 
pristojno ministrstvo, zato je potrebno novi vrtec Krojaček Hlaček vpisati v ta razvid. Vpis v 
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razvid predlaga vrtec oz. šola. Predlogu za vpis je potrebno priložiti akt o ustanovitvi 
javnega zavoda, ki ga je potrebno ustrezno spremeniti, kot je razvidno iz predloga odloka. 
 
Predsednica odbora za družbene dejavnosti, Metka Naveršnik, je povedala, da je odbor 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi JVIZ OŠ Franja Goloba 
Prevalje obravnaval in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem po hitrem 
postopku. 
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, je povedala, da je 
komisija Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi JVIZ OŠ 
Franja Goloba Prevalje obravnaval in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in 
sprejem po hitrem postopku. 
 
Razprave ni bilo. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 6a:  
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Franja Goloba 
Prevalje v prvi obravnavi. 
 

V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 6a:  
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Franja Goloba 
Prevalje.  
 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
 
B) SPREMEMBA IN DOPOLNITEV SOGLASJA K SISTEMIZACIJI DELOVNIH MEST V 

OŠ PREVALJE, ENOTI VRTEC PREVALJE ZA ŠOLSKO LETO 2013/2014. 

 
Mojca Orešnik poda kratko obrazložitev. Svet Občine Prevalje je konec junija (27.6.2013) 
podal soglasje k sistemizaciji delovnih mest  šole  za dogovorjeni program   in sistemizaciji 
Enote Vrtec za šolsko leto 2013/2014. Konec septembra je OŠ na občino naslovila vlogo 
za soglasje k spremembi sistemizacije za enoto Vrtec, in sicer o spremembi 
sistemiziranega delovnega mesta pomočnice ravnatelja in dopolnitev sistemizacije z novim 
delovnim mestom pomočnice vzgojiteljice. Pomočnica ravnateljice, predlagajo zmanjšanje 
obsega zaposlitve na polovični delovni čas, namesto polne zaposlitve, pomočnica 
vzgojiteljice. Šola vidi potrebo po sistemiziranju novega delovnega mesta pomočnice 
vzgojiteljice v tem, da je v vrtcu je zaposlenih 5 delavk, ki imajo več kot 30 let delovne 
dobe in zaradi tega po Kolektivni pogodbi za vzgojo in izobraževanje zmanjšano 
obveznost dela z otroki po 2 uri tedensko. To obveznost bi opravila pomočnica 
vzgojiteljice, prav tako tudi 12 urno tedensko obveznost dela z otroki, ki je bila po prvotni 
sistemizaciji predvidena v okviru delovnega mesta pomočnice ravnateljice. 
 
Predsednica odbora za družbene dejavnosti, Metka Naveršnik, je povedala, da je odbor 
Spremembo in dopolnitev Soglasja k sistemizaciji delovnih mest v OŠ Prevalje, enoti Vrtec 
Prevalje za šolsko leto 2013/2014 in ga predlaga občinskemu svetu, da poda soglasje.  
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Gospod Bogdan Pupavac vpraša, če ima to kakšne finančne posledice, prejme odgovor, 
da je razlika zgolj v poimenovanju. 
 
Gospod Dušan Golnar je vprašal, če je svet zavoda to obravnaval. Gospa Metka 
Naveršnik mu pritrdi. Gospod Golnar pove, da je pričakoval predstavnika šole na seji 
občinskega sveta. Župan je povedal, da so vprašali, če naj zagotovijo prisotnost 
predstavnika, vendar je sam rekel, da to ni potrebno, saj sprejetje sklepa nima finančnih 
posledic.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 6b: 
Občinski svet Občine Prevalje daje soglasje k spremembi in dopolnitvi sistemizacije 
delovnih mest Osnovne šole Franja Goloba Prevalje, Enote Vrtec Prevalje za šolsko 
leto 2013/2014. 
 

 
K tč. 7 

 
PREDLOG ODLOKA O PORABI KONCESIJSKE DAJATVE ZA TRAJNOSTNO 
GOSPODARJENJE Z DIVJADJO V OBČINI PREVALJE – HITER POSTOPEK 

 

Mojca Orešnik poda kratko obrazložitev. Na podlagi 29. člena Zakona o divjadi in lovstvu 
občine prejmejo del koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo. Sredstva 
koncesijske dajatve se porabljajo kot namenski izdatki za izvajanje ukrepov varstva in 
vlaganj v naravne vire.  Občina z odlokom določi namen porabe teh namenskih sredstev. 
Iz predloga odloka je razvidno, da se bodo sredstva namenjala za  čistilne akcije, čiščenje 
divjih odlagališč in pokritje drugih stroškov. 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da je 
odbor Predlog Odloka o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo 
v Občini Prevalje obravnaval in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem po 
hitrem postopku. 
 
Predsednik odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da je odbor Predlog Odloka o porabi 
koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo v Občini Prevalje obravnaval in 
ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem po hitrem postopku. 
 
Predsednik odbora za gospodarske dejavnosti, Jure Penec, je povedal, da je odbor 
Predlog Odloka o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo v 
Občini Prevalje obravnaval in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem po 
hitrem postopku. 
 
Predsednik komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, je povedal, da je 
komisija Predlog Odloka o porabi koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z 
divjadjo v Občini Prevalje obravnavala in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in 
sprejem po hitrem postopku. 
 
Razprave ni bilo. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 7: 



 14 

Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o porabi koncesijske dajatve za 
trajnostno gospodarjenje z divjadjo v Občini Prevalje v prvi obravnavi. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 7: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o porabi koncesijske dajatve za 
trajnostno gospodarjenje z divjadjo v Občini Prevalje.  
 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
 
 

K tč. 8 
 
PREDLOG ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA 

»CENTRALNO ČISTILNO NAPRAVO OBČINE PREVALJE - OBMOČJE B, PZ 
RAČEL LOG«. 

 
Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev. Na območju čistilne naprave Občine Prevalje je 
predlagan podroben prostorski načrt. Idejni projekt je izdelal projektant Niko Antončič. 
Območje je namenjeno za gradnjo centralne čistilne naprave naselja Prevalje kapacitete 
7000 PE, vključno s pripadajočo komunalno infrastrukturo. Rekonstrukcija in dograditev 
kanalizacijskega sistema odvajanja odpadnih voda celotnega naselja Prevalje ni predmet 
tega OPPN in bo obdelana v posebnem projektu. 
 
Predsednik odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da je odbor Predlog Odloka o 
občinskem podrobnem prostorskem načrtu za »Centralno čistilno napravo Občine Prevalje 
- območje B, PZ RAČEL LOG« obravnaval in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo 
in sprejem. 
 
Predsednik komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, je povedal, da je 
komisija Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za »Centralno 
čistilno napravo Občine Prevalje - območje B, PZ RAČEL LOG« obravnavala in ga 
predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 8: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o Občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu  za »CENTRALNO ČISTILNO NAPRAVO OBČINE PREVALJE – 
OBMOČJE B, PZ RAČEL LOG« v prvi obravnavi. 

 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 8: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o Občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu  za »CENTRALNO ČISTILNO NAPRAVO OBČINE PREVALJE – 
OBMOČJE B, PZ RAČEL LOG«. 
 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
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K tč. 9 
 

PREDLOG ODLOKA O MERILIH ZA DOLOČITEV PODALJŠANEGA 
OBRATOVALNEGA ČASA GOSTINSKIH OBRATOV IN KMETIJ V OBČINI PREVALJE, 

NA KATERIH SE OPRAVLJA GOSTINSKA DEJAVNOST – 1. OBRAVNAVA 
 

Mojca Orešnik poda kratko obrazložitev. Občina ima sprejet pravilnik za določanje 
obratovalnih časov gostinskih obratov iz leta 2000. Pravilnik je pomanjkljiv in v nekaterih 
delih neskladen z zakonodajo ter neskladen z današnjimi potrebami gostincev. Pripravili 
smo nov odlok, s katerim želimo odpraviti pomanjkljivosti obstoječe ureditve in uskladiti akt 
z zakonodajo.  Pri tem smo upoštevali nekatere pripombe in želje gostincev, ki so 
upravičene in smiselne. Predlog odlok določa merila, pogoje in postopek za določitev 
podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov in določa obdobje dneva, v okviru 
katerega se sme opravljati gostinska dejavnost zunaj gostinskega obrata. 
 
Predsednik odbora za gospodarske dejavnosti, Jure Penec, je povedal, da je odbor 
Predlog Odloka o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov 
in kmetij v Občini Prevalje, na katerih se opravlja gostinska dejavnost – 1. obravnava 
obravnaval in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. Ob enem pripomni, 
da v smislu enakih možnosti za vse gostince na območju občine potrebno uskladiti 2. 
odstavek 16. člena in 6. odstavek 13. člena odloka. V 14. členu pa se naj doda nov drugi 
odstavek, ki se glasi: »Gostinec, ki sam prijavi kršitev javnega reda in miru, se mu to ne 
šteje kot kršitev javnega reda in miru v smislu, kot opredeljeno v drugi alinei tega člena.« 
To pomeni, da v primeru, da ima gostinec težavno stranko, lahko to prijavi kot kršitev 
javnega reda in miru, kar ne sme vplivati na izdajanje soglasja v prihodnje.  
 
Predsednik komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, je povedal, da je 
komisija Predlog Odloka o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa 
gostinskih obratov in kmetij v Občini Prevalje, na katerih se opravlja gostinska dejavnost – 
1. obravnava obravnavala in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Gospod Marjan Sonjak vpraša, če to pomeni, da vsak gostinec, ki bi želel imeti podaljšan 
čas obratovanja, sam poda vlogo za podaljšanje. Župan mu pritrdi.  
 
Gospod Franc Juričan opozori na neskladje 13. in 16. člena.  
 
Gospod Jure Penec pove, da je bil predlog odloka pripravljen na podlagi pogovora z 
gostinci ter na podlagi podatkov kršenja javnega reda in miru. Ob enem je bilo premišljeno, 
kakšen vpliv predstavlja podaljšanje delovnega časa gostincev za okoliške stanovalce. 
Nadalje opomni, da občini soglasja ni potrebno izdajati, če gre za gostinski obrat, zoper 
katerega je sproženih več pritožb zaradi kaljenja javnega reda in miru.  
 
Gospa Hedvika Gorenšek pove, da je odlok jasen in da celostno zajema celotno področje.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
Glasovalo je 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 9: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o merilih za določitev podaljšanega 
obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij v Občini Prevalje, na katerih se 
opravlja gostinska dejavnost - v prvi obravnavi. 
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K tč. 10 
 

POLLETNO POROČILO O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA  
OBČINE PREVALJE ZA LETO 2013 

 
Veronika Šart poda kratko obrazložitev. Občinski svet Občine Prevalje je v mesecu 
januarju sprejel proračun za leto 2013 in rebalans proračuna v mesecu maju 2013. Celotni 
prihodki so bili realizirani v višini 2.456.819 EUR, kar predstavlja 30,80 % realizacijo. 
Davčni prihodi so bili realizirani 46,20 %, od tega dohodnina 50,00 %, nadomestilo za 
uporabo stavbnih zemljišč od pravnih oseb 26,10 %, nadomestilo za uporabo stavbnih 
zemljišč od fizičnih oseb 3,50%. Odločbe za nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča 
niso bile izdane  v prvem polletju. Nedavčni prihodki so bili realizirani v višini 342.298 EUR 
kar predstavlja 36,70 % realizacijo. Kapitalski prihodki so bili realizirani  11,60 % v 
primerjavi z veljavnim  proračunom. Transferni prihodki so prilivi iz državnega proračuna 
za investicije, vezani na realizacijo investicij, do sedaj smo prejeli sredstva za požarno 
takso v višini 3.489  EUR, za projekt GEO park 44.663 EUR, projekt KOCEROD 758 EUR 
in projekt LAS - AED 982 EUR, prejeta sredstva iz državnega proračuna za tekočo porabo 
(Inšpektorat ) 12.678 EUR in Know men 2.665 EUR  Prejeta sredstva iz državnega 
proračuna iz sredstev proračuna Evropske unije iz kohezijskega sklada so bila realizirana 
v višini 4.131 EUR in se nanašajo na projekt KOCEROD. Prejeta sredstva od drugih 
evropskih institucij so bila realiziran v višini 8.606 EUR za projekt Know men. Ostale 
investicije do 30.06.2013 še niso bile realizirane. Celotni odhodki so bili realizirani v višini 
2.729.256 EUR, kar predstavlja 31,90 % realizacijo. Pri bilanci prihodkov in odhodkov je 
prikazan proračunski primanjkljaj v višini 272.437 EUR, ki se v računu financiranja poveča 
za 142.414 EUR zaradi odplačila dolgoročnih kreditov. Končno stanje sredstev na računih 
znaša - 414.851 EUR in s tem se zmanjša preostanek sredstev iz preteklih let, ki je znašal 
konec leta 2012 870.982  EUR. Navede še, da je sestavni del polletnega poročila tudi 
poročilo o porabi sredstev proračunske rezerve. 
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da je 
odbor Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Prevalje za leto 2013 obravnaval 
in je s poročilom seznanjen. 
 
Po pooblastilu nadzornega odbora je Emilija Ivančič povedala, da se je nadzorni odbor 
Polletno poročilo o izvrševanju proračuna Občine Prevalje za leto 2013 obravnaval ter nanj 
nima pripomb. 
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 10: 
Občinski svet Občine Prevalje je obravnaval in je seznanjen s  poročilom o 
poslovanju Občine Prevalje v obdobju jan – jun 2013. 
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K tč. 11 
 

PROGRAM ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE IN PADAVINSKE  
ODPADNE VODE ZA OBDOBJE 2013-2016 

 
Opomba: točka 11 je bila kronološko obravnavana po točki 13. Pobude in vprašanja. 
Gospod direktor Štefan Šumah poda kratko obrazložitev. Javno komunalno podjetje LOG 
d.o.o. je pripravilo Program odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode 
za obdobje 2013-2016 na podlagi vladne uredbe. JKP LOG d.o.o. bo po pridobitvi soglasja 
s strani občin, program posredovala resornemu ministrstvu.  
 
Predsednik odbora KCG, Matej Pečnik, je povedal, da je odbor Predlog Odloka o porabi 
koncesijske dajatve za trajnostno gospodarjenje z divjadjo v Občini Prevalje obravnaval in 
ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem po hitrem postopku. 
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 9 svetnikov. 
S 9 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 11: 
Občinski svet Občine Prevalje je obravnaval in je seznanjen s Programom odvajanja 
in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode za obdobje 2013-2016. 
 
 

K tč. 12 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA: 
IMENOVANJE PREDSTAVNIKAOBČINE PREVALJE  

V SKUPŠČINI JKP LOG, D.O.O. 
 

Gospod Maks Pučelj pove, da se kot predstavnico Občine Prevalje v skupščini JKP Log 
d.o.o. imenuje Emilijo Ivančič.  

 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za, 0 proti je bil sprejet  
SKLEP k tč. 12:  
Občinski svet Občine Prevalje imenuje Emilijo IVANČIČ, stanujočo Pod gonjami 69, 
Prevalje, za predstavnico Občine Prevalje v Skupščini Javnega komunalnega 
podjetja Log d.o.o. Imenovanje velja od 3.10.2013 za mandatno dobo štirih let. 
 

 
K tč. 13 

POBUDE IN VPRAŠANJA. 
 

Občinska svetnica Hedvika Gorenšek je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
1. Svetnica vpraša po možnosti plačevanja položnic na občini brez provizije za 

občane. Omeni še, da ima takšno prakso že kar nekaj slovenskih občin.  
 - Župan odgovori, da je občinska uprava o tem že razmišljala.  
2. Pohvali projekt energetske sanacije ter povpraša, kdaj bodo dokončana dela v 

sklopu tega projekta, posebej omeni dokončanje pragov. Župan odgovori, da bodo 
naslednji dan šli pregledati vse morebitne pomanjkljivosti. 

 
Občinski svetnik Marjan Sonjak je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
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3. Poda pomislek glede kvalitetne izvedbe del pri energetski sanaciji in izgradnji vrtca. 
Ve, da so bil pri gradnji prisotni nadzorniki, vendar so navkljub temu nekatera dela 
slabo izvedena. Povpraša tudi, glede na to, da gre za precej veliko in obsežno 
investicijo, ali so za ta namen morda ustanovljene kakšne posebne komisije. 
Predlaga, da je potrebno opravljena dela podrobneje pregledati in kontrolirati. 
Pozove tudi k ponovnemu pregledu pogodb z izvajalci in podizvajalci. 

 - Župan odgovori, da nadzorna ekipa, ki opravlja nadzor, še vedno opravlja 
nadzor nad opravljenimi deli. Drži, da so dela opravljali različni izvajalci in da 
nekatere zadeve niso izvedene korektno. Navede še, da zadnjih 10 odstotkov 
plačila izvajalci še niso prejeli. Prejeli pa jih bodo, ko bodo vse napake, ki se jih da 
odpraviti, odpravljene.  
Gospod svetnik še navede, da je slišal, da so zidovi v novo izgrajenem vrtcu 
izjemno krivi ter  da je zaradi tega otežena montaža pohištva.   

 
Občinski svetnik Andrej Stermec je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
4. Zanima ga, kako je z urejanjem porečja reke Meže, saj bi bilo na mnogih delih 

potrebno izvesti sanacijska dela, saj občani teh del sami ne smejo izvajati.  
5. Nadalje opozori na ankete, ki jih je pošiljalo Javno komunalno podjetje LOG d.o.o., 

saj je mnogo uporabnikov njihovih storitev anketo razumelo kot opcijsko in podjetje 
tako ni bilo seznanjeno s pravilnimi podatki. Posledično bo zaradi napačnih 
podatkov, temelječih na podlagi satelitskih posnetkov, komunalno podjetje narobe 
obračunavalo svoje storitve. Iz tega razloga poziva JKP LOG d.o.o., da vprašalnike 
ponovno razdeli med občane, pri čemer dopolni, da se dokument naj ne imenuje 
anketa, saj le - to nakazuje na opcijsko naravo dokumenta in podjetje tako znova ne 
bo prišlo do pravilnih podatkov. Pove še, da ve, da je predmetni vprašalnik dosegljiv 
tudi preko interneta, vendar apelira na ponovno pošiljanje preko pošte.  

6. Od občinske uprave želi navodila za gasilce, kako naj posredujejo v primeru 
nesreče v višjih nadstropjih. 

 
Občinski svetnik Bernard Pačnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
7. Opozori na možnost ukinitve Koroške kot samostojne regije ter pozove, da se na to 

situacijo odzovemo, saj se drugi ne bodo postavili za nas.  
- Župan odgovori, da se že povezujejo ter da je nesprejemljivo, da bi se Koroška 
regija pridružila Celjskemu ali Mariborskemu okolišu.  

8. Pozove k jasnejšemu prometnemu režimu pri novem krožišču na Starih sledeh, 
posebej opozori na vožnjo priklopnikov skozenj.  

 - Župan odgovori, da je bilo krožišče narejeno zaradi boljše varnosti ter da gre za 
povozno krožišče. Prometna signalizacija bo jasno urejena - tako prometni znaki kot 
tudi talna signalizacija. .  

9. Poda pobudo za postavitev prometnega znaka, da je »Flisova ulica« zaprta ulica, 
saj se je že dogajalo, da je voznike navigacijski sistem vodil, kot da je ulica 
povezana z glavno cesto, kar je povzročilo precejšnje težave v primerih vozil s 
prikolicami.  

 
Občinski svetnik Ivan Pungartnik je sprva navedel, da je svoja vprašanja in pobude že 
podal elektronsko, kot je predlagal občinska uprava, se zahvalil za obsežne odgovore, 
nato pa dodal: 
10. Opozori na napako pri izračunu dolgoročnega javnega dolga v občini na občana na 

območju Občine Prevalje. Obrazloži, da je podan odgovor nelogičen in nerealen ter 
prosi za ponoven preračun, kar podkrepi s preračuni, ki jih je pripravil sam. 

11. Opozori na umikanje točke »pereča vprašanja občine« ter da bi bili svetniki radi 
seznanjeni z njimi prej, saj navadno o tovrstnih zadevah izvedo informacije šele iz 
medijev. 
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12. Nadalje opomni na peticijo občanov glede zbiranja mladih za avtobusno postajo. 
Opozori, da se stanje ni spremenilo, navkljub temu, da je občinska uprava stopila v 
stik z lastnikom zemljišča, kjer je zbirališče. Vpraša, če morajo stanovalci kot ukrep 
klicati policijo. 

13. Opozori na slabo komunikacijo med občinsko upravo, izvajalci ter stanovalci v 
sklopu projekta »Vodovod Črnec« in »Vodovod Stražišče«, saj bi se lahko ob 
ustrezni komunikaciji že na začetku izvajanja projekta začrtala najugodnejši potek 
komunalnih vodov. Tako pa se tekom investicije potek vodov nenehno spreminja. 
Nadalje ga zanima, kako je s hišnimi priključki v sklopu teh projektov, saj so izvajalci 
cevi že zasipavali, brez, da bi bili urejeni priklopi ter doda, da bi bilo smiselno to 
urediti sedaj.  

 
Občinski svetnik Dušan Golnar je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
14. Zanima ga je, kakšna davčna stopnja DDV je obračunan na fakturah, ki so jih 

izstavljali podizvajalci v sklopu investicije Vrtec. 
 - Župan odgovori, da je bil obračunan pravilno. Veronika Šart dopolni, da računi, 

izstavljeni pred 30.6.2013, imajo obračunan 20% davek, po tem datumu pa 22% 
davek.  

15. Nadalje vpraša, koliko terjatev je bilo prodanih v sklopu projektov izgradnje vrtca ter 
energetske sanacije.  

- Župan odgovori, da je precej terjatev bilo prodanih, vendar ima občina o vsem 
natančno evidenco.  

16. Ali so sostanovalci na območju zaselka Črnec res sofinancirali asfaltiranje ceste? - 
Podžupan odgovori, da bi se naj za strošek poračunal pri obračunu komunalnega 
prispevka za vodo.  

 
Občinska svetnica Tanja Klemenc Sekuti je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
17. Izpostavi izlitje kanalizacije v reko Mežo pri stavbi na naslovu Stare sledi 33, saj so 

poplave odkrile del cevi in se fekalne vode ne iztekajo neposredno v vodo in zato v 
okolici močno smrdi.  

18. Opozori na slabo vidljivost pri vključevanju na glavno cesto pri podjetju PREVENT-
TRO d.o.o., navkljub že postavljenemu ogledalu. Pozove k iskanju ugodne rešitve.  

19. Ali se bo na območju križišča Stare sledi, Nicina, Glavarstvo uredil prehod za 
pešce? 

 
Občinski svetnik Maks Pučelj je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
20. Krajevna skupnost Holmec je imela 1.10.2013 sejo krajevne skupnosti in občinsko 

upravo prosi, da se točke 3 in 5 dnevnega reda čim prej realizirajo.  
 
Občinski svetnik Bogdan Pupavac je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
21. Na Lešah bi bilo potrebno postaviti smerokaze za npr. osnovno šolo, športno 

igrišče, vrtec… saj je trenutna ureditev slaba. 
22. Opozori na slabo vzdrževane ceste na območju Šentanela. 
23. Opozori na prioritete glede vzdrževanja cest in da bi bila potrebna izdelava 

terminskega plana sanacij.  
24. Zanima ga, kdaj bi naj bil preostali del Stražišča oskrbovan z javnim vodovodom.  
 
Občinski svetnik Ivan Pungartnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
25. Opozori, da se komunalni prispevek za vodovod obračuna po znani formuli. 

Sprašuje, ali se bo investicija, ki so jo občani sofinancirali, odštela od prispevka? 
- Podžupan Zdravko Fajmut pojasni, da sta samo dva stanovalca v celoti sama 
financirala asfaltiranje cestnega priključka in samo njima se bo to poračunavalo. 
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Župan odgovori, da bo zadeva pregledana tudi iz pravnega vidika, saj moramo 
postopati v skladu z zakonodajo.  

 
Občinski svetnik Franc Juričan je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
26. Opozori na nepreglednost križišča cesta iz Fare ter cesta iz železniške postaje. 

Prosi za ureditev območja, saj lahko hitro pride do prometne nesreče.  
27. V  nadaljnjih sejah želi obravnavati ekološko problematiko na Koroškem, na 

Prevaljah s prisotnostjo predstavnikov stroke na seji občinskega sveta ter morda še 
kakšno specifično ekološko situacijo. Posebej izpostavi tudi ZMES. Obravnavati bi 
želel tudi položaj Koroške v slovenskem prostoru.  

 
Občinski svetnik Marjan Sonjak je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
28. Mnogo manjših stvari se lahko reši preko občinske uprave in jih ni potrebno 

obravnavati na seji občinskega sveta.  
29. Vpraša, ali so bile izpeljane meritve onesnaženosti s kemikalijami v okolju po 

eksploziji v Leku. Župan odgovori, da ja ter da še potekajo.  
 
Občinski svetnik Dušan Golnar je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
30. Vsi sklepi, ki jih Svet županov koroške regije obravnava, obravnavati oziroma se z 

njimi seznaniti tudi občinski svet. 
31. Želi, da se predloži revizijsko poročilo za leto 2012.  
 
Občinski svetnik Bernard Pačnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
32. Zanima ga, koliko občanov je zavarovanih preko Občine Prevalje kot občani.  
 - Veronika odgovori, da 148, ter da se število povečuje. 

 
 
 

K tč. 14 
RAZNO 

 
Župan na kratko opiše, zakaj je nastala eksplozija v prostorih podjetja Lek d.d. na 
Prevaljah ter povzel, kakšne ukrepe so izvedli. Omeni še, da je to prva tovrstna nesreča v 
zadnjih dvajsetih letih.  
 
Gospa Hedvika Gorenšek pove, da je festival Pravljična vas Leše obiskalo več kot 2000 
obiskovalcev ter da so se dogodka udeležili tudi obiskovalci iz cele Slovenije ter apelira, da 
bi bila v proračunu za naslednje leto namenjena tudi sredstva za finančno podporo 
dogodka. Nadalje pohvali Akademski pevski zbor Mohorjan iz Prevalj, ki je v italijanskem 
Riminiju na tekmovanju za veliko nagrado mesta Rimini dosegel prvo mesto v kategoriji 
mešanih zborov. Župan še doda, da je zbor dosegel 95,20 točke.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.45 uri. 
 
 
       Zapisal                                                                                              Župan  
   Žiga BERLOŽNIK                                                                         dr. Matija TASIČ 
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POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 
 
 
Sklep št. 1 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 2 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 3 - Izvršen, zapisnika sta odložena v zbirko listin in posredovana v objavo na      
spletu. 
 
Sklep št. 4  - Izvršeni na seji. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Sklep št. 5 - Izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 6a - Izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
Sklep št. 6b - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 7 - Izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 8 - Izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 9 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 10 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 11 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 12 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 13 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 14 - Izvršen na seji. 
 
 
 
 
 
Spremembe so objavljene v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 


